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W obecnym budżecie obywatelskim wśród projektów osiedlowych, które nie uzyskały 

wymaganej regulaminem ilości głosów jest aż pięć dotyczących budowy lub modernizacji 

placów zabaw. Głosowało na nie w sumie 1186 osób, co stanowi ponad 12 % wszystkich 

oddanych głosów i potwierdza duże zapotrzebowanie społeczne na tego typu obiekty. 

 Od stycznia 2018 r. ruszy projekt Ministerstwa Sportu i Turystyki pod nazwą OSA – 

Otwarte Strefy Aktywności. W całym kraju ma powstać około 3 tys. obiektów. Otwarte Strefy 

Aktywności to ogólnodostępne plenerowe miejsca sportu, rekreacji i odpoczynku, w skład 

których wejdą: urządzenia siłowni zewnętrznej, sprawnościowy plac zabaw dla dzieci, strefa 

relaksu i gier, zagospodarowanie zieleni. Strefy mają sprzyjać integracji społecznej poprzez 

wspólne podejmowanie aktywności fizycznej i być skierowane do różnych grup wiekowych. 

Obiekty zlokalizowane w bliskim sąsiedztwie, zaprojektowane z dbałością o integracyjny 

charakter przestrzeni, mają szansę stać się miejscem pierwszej aktywności fizycznej dla 

dzieci, rodzin oraz osób starszych. Na nowy program Ministerstwo Sportu i Turystyki w ciągu 

dwóch lat przeznaczy 100 mln zł. OSA mają być budowane w dwóch wariantach – 

podstawowy mieścić będzie siłownię plenerową oraz strefę relaksu – jego projektowany koszt 

to 50 tys. zł. Wariant rozszerzony może być dwukrotnie droższy – znajdą się tam także 

sprawnościowy plac zabaw dla dzieci oraz specjalne tereny zielone. Co ważne, ministerstwo 

gwarantuje dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w wysokości połowy 

poniesionych na budowę wydatków. O dofinansowanie z rządowego programu budowy 

Otwartych Stref Aktywności mogą ubiegać się jednostki samorządu terytorialnego, podmioty 

posiadające osobowość prawną. Przystąpienie do programu będzie miało uproszczoną 

procedurę, m.in.: jedna gmina – jeden wniosek – wiele stref. 

Proszę władze miasta o rozpatrzenie możliwości aplikowania o środki z programu 

OSA w celu zaspokojenia zapotrzebowania społecznego w naszym mieście na obiekty 

aktywności fizycznej dla różnych grup wiekowych.  
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